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Protokół Nr 25/20 

z posiedzenia Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego  

Rady Miejskiej w Ciechanowcu, 

odbytego w dniu 27 sierpnia 2020 roku 

w Urzędzie Miejskim w Ciechanowcu 

 

Posiedzenie Komisji trwało od godz. 12
00

 do godz. 13
35

. 

Przewodniczący Komisji: Zygmunt Józef Kosk 

Protokolant: Wioleta Kierska 

Radni obecni na sesji: 

1. Kosk Zygmunt Józef 

2. Niemyjska Dorota  

3. Karolewski Marek 

4. Kietliński Stanisław Szczepan 

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

  

 Eugeniusz Święcki – Burmistrz Ciechanowca 

 Anna Czapkowska – Sekretarz Gminy  

 Jadwiga Koc – Skarbnik Gminy 

 

Obrady były prawomocne. 

 

Ad pkt 1 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt Kosk 

dokonał otwarcia posiedzenia, stwierdził obecność czterech członków Komisji i powitał 

przybyłych na posiedzenie członków Komisji, Sekretarz Gminy Annę Czapkowską, Skarbnik 

Gminy Jadwigę Koc oraz Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święckiego. 

 

Ad pkt 2 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

1) zmian w budżecie gminy na 2020 rok, 

2) organizacji wspólnej obsługi finansowo-księgowej, administracyjnej i organizacyjnej 

placówek oświatowych prowadzonych przez Gminę Ciechanowiec, 

3) określenia średniej ceny jednostki paliwa na rok szkolny 2020/2021 w Gminie 

Ciechanowiec, 

4) zmieniająca uchwałę nr 105/XVI/19 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 19 grudnia 

2019 r. w sprawie stawek opłaty targowej, poboru i terminów płatności. 

4. Informacja dotycząca przygotowania obiektów oświatowych do rozpoczęcia nowego 

roku szkolnego. 

5. Informacja o wynikach ekonomiczno-finansowych PRK FARE za I półrocze 2020 roku. 
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6. Sprawy różne. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji przedstawił proponowany porządek posiedzenia i zapytał, czy Radni 

zgłaszają inne propozycje. 

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki 

zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku posiedzenia w pkt 5 " Informacja o przebiegu 

wykonania budżetu Gminy Ciechanowiec za I półrocze 2020 roku”. 

 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Kosk poddał pod głosowanie wniosek Burmistrza 

Ciechanowca Eugeniusza Święckiego w sprawie wprowadzenia do porządku posiedzenia w 

pkt 5 " Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Ciechanowiec za I półrocze 2020 

roku”. 

 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Kosk stwierdził, że wniosek został przyjęty jednogłośnie. 

 

Proponowany porządek posiedzenia po zmianach: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

1) zmian w budżecie gminy na 2020 rok, 

2) organizacji wspólnej obsługi finansowo-księgowej, administracyjnej i organizacyjnej 

placówek oświatowych prowadzonych przez Gminę Ciechanowiec, 

3) określenia średniej ceny jednostki paliwa na rok szkolny 2020/2021 w Gminie 

Ciechanowiec, 

4) zmieniająca uchwałę nr 105/XVI/19 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 19 grudnia 

2019 r. w sprawie stawek opłaty targowej, poboru i terminów płatności. 

4. Informacja dotycząca przygotowania obiektów oświatowych do rozpoczęcia nowego roku 

szkolnego. 

5. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Ciechanowiec za I półrocze 2020 roku. 

6. Informacja o wynikach ekonomiczno-finansowych PRK FARE za I półrocze 2020 roku. 

7. Sprawy różne. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Kosk poddał pod głosowanie proponowany porządek 

posiedzenia po zmianach. 

 

Przewodniczący Komisji Zygmunt  Kosk stwierdził, że proponowany porządek posiedzenia  

po zmianach został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad pkt 3 ppkt 1 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Kosk otworzył punkt: rozpatrzenie i zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok. 

 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Kosk poprosił Skarbnik Gminy Jadwigę Koc  

o omówienie projektu uchwały. 
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Skarbnik Gminy Jadwiga Koc poinformowała, że zmiana nie powoduje żadnych zmian  

w wydatkach majątkowych, czyli inwestycyjnych. Zwiększany jest budżet, czyli wydatki  

i dochody o ponad 110 000,00 zł. Zmiany te głównie dotyczą dwóch sołectw. W funduszu 

sołeckim sołectwo Winna-Chroły zmieniło wcześniej planowane środki na ocieplenie ścian  

w budynku remizy na naprawę bieżącą dróg, a sołctwo Bujenka środki planowane na remont 

ogrodzenia remizy strażackiej przeznaczyło na zakup elementów tego ogrodzenia 

(prawdopodobnie mieszkańcy ogrodzenie będą remontować we własnym zakresie). Do 

budżetu wprowadzane są środki unijne w wysokości 128 000,00 zł na realizację przez Szkołę 

Podstawową im. Mikołaja Kopernika w Ciechanowcu projektu unijnego pod nazwą 

„Podniesienie kompetencji cyfrowych wśród uczniów i nauczycieli Województwa 

Podlaskiego”. Liderem tego projektu jest Województwo Podlaskie, natomiast szkoła jest 

jedną z jednostek uczestniczących w tym projekcie. 4 480,00 zł wprowadzane zostaje jako 

środki przekazane od ubezpieczyciela na remont barier na mostku we wsi Winna-Wilki 

(zostały one zniszczone przez połamane drzewo podczas wichury). 4 123,00 zł to środki z 

budżetu państwa na wypłacenie świadczenia w ramach Programu Rządowego „Za życiem”. 

Ponadto w ramach przeniesień zabezpieczane są pieniądze w wysokości 5 000,00 zł na koszty 

remontu schodów wejściowych do świetlicy wiejskiej we wsi Wojtkowice Stare (były na to 

przeznaczone środki z funduszu sołeckiego, jednak było ich za mało, dlatego gmina musi 

dołożyć środki własne). 86 200,00 zł to środki zabezpieczone na wykonanie ogrodzenia 

Szkoły Podstawowej im. Mikołaja Kopernika w Ciechanowcu od strony 11 Listopada.  Dwoje 

dzieci zamieszkałych na terenie gminy Ciechanowiec uczęszcza do Przedszkola w Grodzisku 

i w związku z tym gmina Ciechanowiec ponosi koszty utrzymania tych dzieci (gmina 

Ciechanowiec również uzyskuje dochody, ponieważ zarówno do Przedszkola jak i do Szkoły 

Podstawowej im. Mikołaja Kopernika uczęszczają dzieci z gminy Perlejewo, Klukowo, 

Boguty).  

 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Kosk zapytał, czy są pytania do projektu uchwały.  

 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Zygmunt Kosk, który odniósł się do zmiany funduszu 

sołeckiego wsi Winna-Chroły i poinformował, że chciałby bardzo podziękować dla Skarbnik 

Gminy Jadwigi Koc za to, że mimo tego, że ma wiele obowiązków dopilnowała, że wniosek  

o zmianę przeznaczenia funduszu sołeckiego  od Sołtysa wsi Winna-Chroły został 

poztywmnie rozpatrzony i wprowadzony do projektu uchwały, który był przedmiotem obrad 

sierpniowej sesji. Przewodniczący poinformował, że prośba dotyczyła nawiezienia kruszywa 

na drodze Winna-Poświętna biegnącej do remizy. Nastęnie Przewodniczący Komisji zadał 

pytanie: „czym trzeba się zasłużyć, żeby dostać jakieś pieniądze z ogólnego budżetu, a nie 

tylko z funduszu sołeckiego”. Dodał, że Burmistrz zawsze powtarza, że w najgorszym stanie 

jest droga gminna Kobusy-Radziszewo, w którą zainwestowano naprawdę bardzo dużo 

środków własnych oraz środków z dofinansowania. Poinformował, że drugą drogą w złym 

stanie jest droga z Winny w kierunku strzelnicy i według Przewodniczącego nie została ona 

dobrze wykonana. Przewodniczący Komisji odniósł się również do ogrodzenia Szkoły 

Podstawowej im. Mikołaja Kopernika w Ciechanowcu. Zapytał, co dzieje się ze starymi 

przęsłami ogrodzenia. Poinformował, że przęsła były dobrym stanie i można je przeznaczyć 

na ogrodzenie remizy we wsi Bujenka.  

 

W odpowiedzi Skarbnik gminy Jadwiga Koc poinformował, że nie wiadomo, jaki mieszkańcy 

sołectwa wsi Bujenka mają plan na wykonanie ogrodzenia.  

 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Kosk zapytał, czy za 16 000,00 zł sołectwo kupi nowe 

ogrodzenie. Dodał, że we wsi Bujenka mieszka Pan, który zajmuje się robieniem ogrodzeń. 

Przewodniczący poprosił Sekretarz Gminy Annę Czapkowską o przedstawienie Burmistrzowi 
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Ciechanowca pytania, czy sołectwo wsi Bujenka będzie w stanie za 16 000,00 zł kupić nowe 

elementy i wykonać ogrodzenie. Przewodniczący zapytał, kto wykonuje ogrodzenie Szkoły 

Podstawowej im. Mikołaja Kopernika, ponieważ jeden z przedsiębiorców mieszkających  

i prowadzących swoją działalność w Ciechanowcu poinformował, że do wykonywania 

różnego rodzaju zadań na terene gminy nie zatudnia się miejscowych przedsiębiorców, tylko 

firmy  

z poza gminy. 

 

Skarbnik Gminy Jadwiga Koc poinformowała, że na realizację każdego zadania w gminie 

Ciechanowiec składane są zapytania ofertowe, w których udział ma prawo wziąć każdy 

przedsiębiorca. Odnośnie ogrodzenia Szkoły Podstawowej im. Mikołaja Kopernika  

w Ciechanowcu należy zapytać Dyrektora tej szkoły, w jaki sposób wyłoniony został 

wykonawca.  

 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Kosk poinformował, że Burmistrz Ciechanowca 

Eugeniusz Święcki na spotkaniu przedwyborczym poinformował, że fundusz sołecki nie jest 

przeznaczony na remont dróg, ponieważ drogi są sprawą należącą do gminy. W chwili 

obecnej ciągle mówi się, żeby remonty dróg na wsiach wykonywać ze środków funduszu 

sołeckiego  

 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Kosk zapytał, czy ktoś z Radnych chce jeszcze zabrać 

głos. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Kosk poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok. 

 

Komisja 4 głosami za w obecności 4 członków Komisji pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok stanowi załącznik nr 2 do 

protokołu. 

 

Ad pkt 3 ppkt 2 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Kosk otworzył punkt: rozpatrzenie i zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie organizacji wspólnej obsługi finansowo-księgowej, 

administracyjnej  

i organizacyjnej placówek oświatowych prowadzonych przez Gminę Ciechanowiec. 

 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Kosk poprosił Sekretarz Gminy Annę Czapkowską  

o omówienie projeku uchwały. 

 

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinofmorwała, że w związku z likwidacją punktów 

przedszkolnych w Kozarzach, Łempicach i Radziszewie Starym oraz likwidacją filii Szkoły 

Podstawowej im. Mikołaja Kopernika w Ciechanowcu w Radziszewie Starym należy 

dostosować wspólną obsługę finansowo-księgową, administracyjną i organizacyjną placówek 

oświatowych prowadzonych przez Gminę Ciechanowiec. Obsługę finansowo-księgową 

prowadzić będzie Szkoła Podstawowa im. Mikołaja Kopernika w Ciechanowcu i będzie 

obsługiwać Szkołę Podstawową w Łempicach, Przedszkole w Ciechanowcu oraz Szkołę 

Podstawową im. Mikołaja Kopernika w Ciechanowcu.  
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Przewodniczący Komisji Zygmunt Kosk zapytał, czy są pytania do projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Kosk poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie organizacji wspólnej obsługi finansowo-księgowej, administracyjnej  

i organizacyjnej placówek oświatowych prowadzonych przez Gminę Ciechanowiec. 

 

Komisja 4 głosami za w obecności 4 członków Komisji pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie organizacji wspólnej obsługi finansowo-księgowej, administracyjnej  

i organizacyjnej placówek oświatowych prowadzonych przez Gminę Ciechanowiec. 

 

Projekt uchwały w sprawie organizacji wspólnej obsługi finansowo-księgowej, 

administracyjnej i organizacyjnej placówek oświatowych prowadzonych przez Gminę 

Ciechanowiec stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad pkt 3 ppkt 3 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Kosk otworzył punkt: rozpatrzenie i zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa na rok szkolny 

2020/2021  

w Gminie Ciechanowiec. 

 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Kosk poprosił Sekretarz Gminy Annę Czapkowska  

o omówienie projektu uchwały. 

 

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że zgodnie z ustawą „Prawo oświatowe”  

z dnia 16 października 2019 r. gmina jest zobowiązana do zorganizowania nieodpłatnego 

przewozu dzieci niepełnosprawnych do szkół i placówek oświatowych. W związku z tym 

gmina powinna podjąć uchwałę o ustaleniu średniej ceny paliwa za dowóz tych dzieci przez 

rodziców. Sprawdzono ceny paliw na poszczególnych stacjach z okolic gminy Ciechanowiec  

i na tej podstawie określono ceny jednostki paliwa w gminie. Jeżeli chodzi o benzynę 

bezołowiową cena wynosi - 4,30 zł, olej napędowy – 4,28 zł, a gaz – 2,00 zł.  

 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Kosk zapytał, czy są pytania do projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Kosk poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa na rok szkolny 2020/2021 w Gminie 

Ciechanowiec. 

 

Komisja 4 głosami za w obecności 4 członków Komisji pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa na rok szkolny 2020/2021  

w Gminie Ciechanowiec. 

 

Projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa na rok szkolny 

2020/2021 w Gminie Ciechanowiec stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Ad pkt 3 ppkt 4 
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Przewodniczący Komisji Zygmunt Kosk otworzył punkt: rozpatrzenie i zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 105/XVI/19 Rady Miejskiej w Ciechanowcu 

z dnia 19 grudnia 2019 r. w sprawie stawek opłaty targowej, poboru i terminów płatności. 

 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Kosk poprosił Sekretarz Gminy Annę Czapkowską  

o omówienie projektu uchwały. 

 

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że w związku z zakończeniem umowy  

o pracę z dniem 31 sierpnia 2020 r. jednego z pracowników Urzędu Miejskiego  

w Ciechanowcu, któremu powierzono pobór inkasa opłaty targowej koniecznym stało się 

wprowadzenie do porządku obrad uchwały zmieniającej uchwałę z dnia 19 grudnia 2019 

roku. W chwili obecnej pozostał jeden inkasent z Urzędu Miejskiego w Ciechanowcu oraz 

Przedsiębiorstwo Robót Komunalnych FARE.  

  

Przewodniczący Komisji Zygmunt Kosk zapytał, czy są pytania do projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Kosk poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie zmiany uchwały nr 105/XVI/19 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 19 grudnia 

2019 r. w sprawie stawek opłaty targowej, poboru i terminów płatności. 

 

Komisja 4 głosami za w obecności 4 członków Komisji pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 105/XVI/19 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 19 

grudnia 2019 r. w sprawie stawek opłaty targowej, poboru i terminów płatności. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 105/XVI/19 Rady Miejskiej w Ciechanowcu  

z dnia 19 grudnia 2019 r. w sprawie stawek opłaty targowej, poboru i terminów płatności 

stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad pkt 4 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Kosk otworzył punkt: Informacja dotycząca 

przygotowania obiektów oświatowych do rozpoczęcia nowego roku szkolnego. 

 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Kosk poinformował, że Radni zapoznali się z treścią 

przedłożonej informacji i zapytał, czy Radni zgłszają pytania. 

Pytań nie zgłoszono.  

 

Informacja dotycząca przygotowania obiektów oświatowych do rozpoczęcia nowego roku 

szkolnego stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad pkt 5 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Kosk otworzył punkt: Informacja o przebiegu wykonania 

budżetu Gminy Ciechanowiec za I półrocze 2020 roku. 

 

Skarbnik Gminy Jadwiga Koc poinformowała, że informacja z wykonania planu finansowego 

COKiS i Miejskiej Biblioteki Publicznej jako Instytucji Kultury stanowi odbrębny dokument, 

podpisany przez Dyrektora tych jednostek. Wszystkie inne jednostki, łącznie z odrębnym 

zakładem samorządowym znajdują się w przedstawionej informacji. W tabelarycznej części 
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przedstawione zostały dochody i wydatki inwestycyjne, a w części opisowej jest też 

odniesienie do WPF, ponieważ taki obowiązek nakłada na organ wykonawczy ustawa. 

Skarbnik Gminy poinformowała, że gmina Ciechanowiec nie ma przedsięwzięć wieloletnich 

dlatego, że w tabeli inwestycyjnej znajdują się zadania jednoroczne, czyli takie, które nie są 

objęte przedsięwzięciami. Dochody wykonane zostały na 53 % planowanych środków, a 

wydatki na 46 %. Przychody zrealizowane zostały na 2  742 000,00 zł. W związku z tym za 

dwa kwartały została osiągnięta nadwyżka w wysokości 1 132 000,00 zł. Z uwagi na to, że 

dochody zostały wykonane wyżej niż wydatki to pojawiła się nadwyżka. Zostały spłacone 

kredyty w kwocie 535 000,00 zł. Zgodnie z harmonogramem i podpisanymi umowami 

zadłużenie gminy na koniec czerwca 2020 r. wyniosło 7 515 000,00 zł, a zobowiązania 

bieżące niewymagalne wyniosły 497 000,00 zł. Dotyczą one jednostek podległych gminy (z 

wyjątkiem PRK FARE i instytucji kultury).  Jednostki, które zatrudniają do 49 osób dostały 

ulgę z ZUS-u w wysokości 50 % za miesiące takie jak marzec, kwiecień i maj.  Na wydatki 

bieżące związane  

z oświatą, czyli szkołami wydane zostało 4 691 000,00 zł. Do tego dołożono kwotę  

w wysokośći 661 000,00 zł środków własnych gminy. W porównaniu do okresu pierwszego 

półrocza 2019 roku do szkoły zostało dołożone o 942 000,00 zł mniej. Wydatki bieżące na 

pomoc społeczną wyniosły 6 043 000,00 zł. Dołożone zostało 256 000,00 zł i jest to o 

65 000,00 zł mniej, niż w analogicznym okresie roku ubiegłego. Dochody majątkowe 

wykonane zostały na 60 % planowanych środków. 341 000,00 zł wpłynęło z Funduszu Dróg 

Samorządowych na drogę Winna Stara – Winna-Wilki i Winna Stara - Winna-Chroły.  

Z przekształcenia prawa użytkowania wieczystego wpłynęło 20 000,00 zł. 229 000,00 zł to 

kwota, która wpłynęła w ramach refundacja za utwardzenie kostką brukową terenu przy 

Szkole Podstawowej im. Mikołaja Kopernika w Ciechanowcu. 1 218 600,00 zł to środki 

unijne na termomodernizację Hali Sportowej (były COKiS). 485 000,00 zł wpłynęło na 

modernizację pomieszczeń Przedszkola. Reszta pieniędzy wpłynie po końcowym rozliczeniu. 

Pozostałe dochody majątkowe wpłyną w drugim półroczu, po końcowym rozliczeniu zadań.  

Skarbnik Gminy poinformowała, że realizowany będzie projekt „Senior +”, na który 

przeznaczone są środki z budżetu państwa. Refundacja środków za wykonanie elewacji na 

budynku Synagogi wpłynie na rachunek budżetu gminy również w momenie zakończenia 

prac. Jeżeli chodzi o wydatki majątkowe to wydane zostało 4 753 000,00 zł, czyli 42 % 

planowanych środków. Zakończono remont ul. Wąskiej, inwestycja została już rozliczona. Na 

realizację drogi Winna Stara - Winna-Wilki wydane zostało 1 300 000,00 zł, natomiast środki 

z budżetu państwa wyniosły 680 000,00 zł. Droga we wsi Zadobrze jest w trakcie realizacji. 

Wykonana została dokumentacja na budowę chodnika w ul. Wierzbowej i podpisano już 

umowę z wykonawcą. 62 000,00 zł zostało wydane na zakup gruntów, był to wykup głównie 

pod remont ul. Wąskiej. Został zakończony i rozliczony remont Hali Sportowej na kwotę 

1 675 000,00 zł, z czego 1 282 000,00 to środki unijne. Remont Przedszkola został 

zakończony i rozliczony – 1 225 511,00 zł. Na wykonanie dokumentacji aplikacyjnej na 

montaż instalacji fotowoltaicznych na budynkach mieszkalnych, wydane zostało ponad 

10 000,00 zł, został złożony wniosek, jednak nie ma pewności, że dofinansowanie zostanie 

przyznane i inwestycja zostanie zrealizowana.  

Głos zabrał Przewodniczący Zygmunt Kosk, który zapytał o uliczkę odbiegającą od ul. 

Konopnickiej, która została wykonana z kostki. 

W odpowiedzi Skarbnik Gminy Jadwiga Koc poinformowała, że na ten cel przeznaczone były 

środki z budżetu państwa i prawdopodobnie było to objęte projektem. Skarbnik Gminy 

poinformowała, że remont drogi w Kosiorkach jest w trakcie realizacji. Zlecone zostało 

wykonanie dokumentacji na remonty dróg i ulic takich jak: Przybyszyn, Wojtkowice-Glinna, 

Ciechanowczyk, Dąbczyn, ul. Spółdzielcza, ul. Sienkiewicza, ul. Armii Krajowej. Adaptacja 

parku przy ul. Mickiewicza została wycofana, ponieważ Konserwator Zabytków nie wyraził 

na to zgody. Wykonano kanlizację na ul. Konopnickiej i ul. Szerokiej. Gmina Ciechanowiec 
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będzie ubiegać się o dofinansowanie  na modernizację Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów 

Komunalnych. Skarbnik Gminy dodała, że dochody za gospodarowanie odpadami 

sukcesywnie spadają, ponieważ mieszkańcy zmieniają deklarację z odpadów 

niesegregowanych na segregowane i płacą o połowę mniej, a śmieci nadal nie segregują. W 

związku z tym rośnie liczba śmieci zmieszanych. Gmina Ciechanowiec w czerwca za wywóz 

odpadów zapłaciła prawie 155 000,00 zł, natomiast w lipcu prawie 180 000,00 zł.  

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Zygmunt Kosk, który poinformował, że jeśli odbył się 

przetarg i została podpisana umowa na wywóz nieczystości za dany rok na konkretną kwotę 

to firma nie może rządać zapłaty większej kwoty.  

Skarbnik Gminy poinformowała, że umowa nie była podpisana na daną kwotę, natomiast 

zawierała zapis, że koszty wywozu odpadów komunalnych będą zależne od ilości zebranych 

odpadów zmieszanych. Skarbnik dodała, że ustawa o utrzymaniu czystości i porządku  

w gminach zmieniła się i w chwili obecnej każdego obowiązuje segregacja śmieci. Oznacza 

to, że każdy powinien zadeklarować śmieci segregowane. Jeżeli nie segreguje to płaci karę  

w wysokości 36,00 zł. Skarbnik dodała, że w chwili obcnej wiele rodzin myśli, że rodziny,  

w których jest więcej niż trójka dzieci nie muszą dokonywać opłaty za śmieci. 

Poinformowała, że rodziny wielodzietne zobowiązane są do uiszczenia opłaty w wysokości 

50 % tylko wtedy, kiedy dochód na osobę w rodzinie nie przekracza 520,00 zł.  

 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Kosk poinformował, że należy zacząć wymagać od firmy 

zabierającej śmieci, ponieważ pracownicy odbierający odpady od mieszkańców nie 

sprawdzają jakie śmieci są wystawiane. Powinni weryfikować wystawiane śmieci zgodnie ze 

złożonymi deklaracjami.  

 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Kosk zapytał, czy Radni zgłaszają pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Ciechanowiec za I półrocze 2020 roku 

stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Kosk otworzył punkt: Sprawy różne. 

 

Głos zabrała Sekretarz Gminy Anna Czapkowska, która poinformowała, że w poniedziałek 

odbyło się posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, na którym Komisja rozpatrywała 

skargę Radnego Krzysztof Binasia na działalność Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza 

Święckiego. Komisja wypracowała projekt uchwały w sprawie pozostawienia bez 

rozpoznania skargi Radnego Krzysztofa Binasia na działalność Burmistrza Ciechanowca 

Eugeniusza Święckiego  z uwagi na braki formalne. 

Projekt uchwały w sprawie pozostawienia bez rozpoznania skargi Radnego Krzysztofa 

Binasia na działalność Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święckiego stanowi załącznik 

nr 8 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Kosk podziękował za udział w posiedzeniu Komisji 

Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego i dokonał zamknięcia posiedzenia.

 

 

 

Protokołowała: 
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Wioleta Kierska  

 

 

 

Przewodniczący Komisji 

 

Zygmunt Józef Kosk

 


